
Tour Code: KWJ

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Wearing Hanbok visit 
Gyeongbok Palace

穿韩服游景福宫

Wearing Hanbok visit 
Gyeongbok Palace

穿韩服游景福宫

Dazaifu Tenmangu Shrine
太宰府天满宫

Dazaifu Tenmangu Shrine
太宰府天满宫

Yanagawa River Boat Ride
沿柳川运河乘船

Yanagawa River Boat Ride
沿柳川运河乘船

Suizenji Jojuen Garden
(Suizenji Park)
水前寺成趣园

Suizenji Jojuen Garden
(Suizenji Park)
水前寺成趣园

7D4N
首尔 + 日本福冈 / 熊本

SEOUL + JAPAN FUKUOKA / KUMAMOTO

Korea
韩国

Japan
日本

02 Way Flight | 双飞



Tenjin Shopping District
天神商圈

Tenjin Shopping District
天神商圈

Namsangol Hanok Village
南山谷韩屋村

Namsangol Hanok Village
南山谷韩屋村

Kumamoto Castle
熊本城（外观）

Kumamoto Castle
熊本城（外观）

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a INCHEON

 Yanagawa River Boat Ride 
 (Listen to the boatman singing traditional folk songs 
 while cruising)
 Kumamoto Shimotori Shopping Arcade

D2
ARRIVAL INCHEON a 
FUKUOKA b KUMAMOTO

(MOB/L/-)

 Dazaifu Tenmangu Shrine
a Take a flight to Incheon, South Korea
 Incheon Aurora LED of Inspire

D4
FUKUOKA a INCHEON
b SEOUL (B/L/D)

D3 KUMAMOTO b FUKUOKA
(B/L/D)

 Kumamoto Castle (Photo Stop)
 Sakura-no-Baba Josaien
 Suizenji Jojuen (Suizenji Park)
 Tenjin Shopping District

D5 SEOUL (B/L/-)

 Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace
 (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
 Presidential Blue House (Pass by)
 Myeongdong + Duty Free

D7 ARRIVAL (MOB)

 Ikseon-dong
 Gwangjang Market
 Namsangol Hanok Village
 Local Product Shop 

D6 SEOUL b INCHEON a
DEPARTURE (B/-/D)

SCHEDULE JAPAN - FUKUOKA 
 Yanagawa River Boat Ride - Discover the beauty of Yanagawa with a scenic river cruise. 

Explore charming canals, historic sights, and peaceful nature on this relaxing boat tour through 
Kyushu's Venice.These sightseeing boats are called "donkobune" in Japanese. The boatmen use 
bamboo poles to propel the long, narrow boats through the canals, while explaining the town's great 
history and reciting poems written by local poet Hakushu Kitahara.

 Tenjin Shopping District - Located in the center of Fukuoka City, it is the most popular 
shopping district in Fukuoka City and a must-visit place for locals and tourists. There are many 
well-known department stores here, such as PARCO, Daimaru, Mitsukoshi, Iwataya and SOLARIA 
STAGE, as well as the long Tenjin underground street. Whether you are looking for low-priced or 
high-priced goods, this place can meet your needs. There are various brands and products here, 
suitable for people of different ages to shop and replenish.

 Dazaifu Tenmangu Shrine - vibrant shrine with a rich history and forward-thinking outlook. 
Learn about the shrine’s architecture and functionality, the customs and traditions of the Shinto faith, 
and the role of amulets in seeking good fortune. Engage with centuries-old artworks and 
cutting-edge contemporary art installations. Get to know the people who operate and maintain the 
shrine, and find out how nature and the seasons provide an ever-changing backdrop for Dazaifu 
Tenmangu and its grounds.

KUMAMOTO
 Suizenji Jojuen Garden (Suizenji Park) - In 1932 (Kanei 9), the first generation of the Higo 

Hosokawa family, Tadatoshi, founded Suizenji Temple here. Later, Suizenji Temple was moved to 
another place, and a teahouse was built on this land as a villa and garden passed down from 
generation to generation by the Hosokawa family. After the Meiji era, it began to be open to the 
public for visits. When it came to the third generation of the Kumamoto domain, Tsunatoshi, the 
Momoyama-style garden was completed. Nearly 150 cherry trees were planted along the walking 
trail. 

 Kumamoto Castle - is a hilltop Japanese castle located in Chūō-ku, Kumamoto, in Kumamoto 
Prefecture. It was a large and well-fortified castle. The castle keep (天守閣, tenshukaku) is a 
concrete reconstruction built in 1960, but a number of ancillary wooden buildings remain of the 
original castle. Kumamoto Castle is considered one of the three premier castles in Japan, along with 
Himeji Castle and Matsumoto Castle. Thirteen structures in the castle complex are designated 
Important Cultural Property.

SOUTH KOREA - SEOUL
 Gyeongbok Palace - built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also cammonly referred to as the 

“Northern Palace” because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces, 
Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.

 Namsangol Hanok Village - this village has five restored hanok (traditional Korean house) 
premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a timecapsule plaza, making 
it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Uponentering from the front gate, 
visitors will get a taste of Korea's traditional life while escaping from bustling city life. The traditional 
garden with its pavilion and old housescreates a peaceful ambiance before the forested Namsan 
Mountain.

 Gwangjang Market - was the first permanent market in Korea and continues to thrive as a 
popular tourist destination today. The name Gwangjang means "to gather from afar and keep 
altogether." The market began as a small trading center that brought in goods from nearby regions, 
but has now grown into a large wholesale market selling a variety of goods, including upholstery, 
imported goods, groceries, dried fish, traditional goods, and more. The food street caters to a wide 
range of patrons due to the plethora of menus available. It is also one of the most recommended 
tourist attraction for international travelers.

 Aurora LED of Inspire - Aurora is an immersive entertainment street enveloped by a 150-meter 
LED display adorning the high ceilings and walls, presenting surreal imagery. The high-resolution 
LED and pillar LEDs, reaching skyward, unveil captivating digital content that immerses you in 
otherworldly realms. As you stroll through this indoor environment, you'll feel as if you're 
meandering amid tall grasses in a mystical forest beneath a boundless blue sky, or perhaps, you'll 
find yourself submerged in the depths of a cerulean sea. Traverse the marvels of Northern Europe 
in this new digital expanse of unprecedented scale.

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Mitsui Garden Hotel Kumamoto or similar class   x1 Night
✓ ANA Crowne Plaza Fukuoka by IHG or similar class  x1 Night
✓ Stanford Hotel Seoul / 
 ibis Styles Ambassador Seoul Yongsan or similar class   x2 Nights

✓ Cosmetics Shop   ✓ Ginseng Shop  ✓ Liver Supplement Shop

SHOPPING  STOP

✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:
★ Yanagawa Unagi Set
★ Sukiyaki Buffet
★ Ramen + Gyoza Set
★ Korean BBQ Buffet
★ Ginseng Chicken (Michelin Guide)
Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Sakura-no-Baba Josaien
樱之马场城彩苑

Sakura-no-Baba Josaien
樱之马场城彩苑

Gwangjang Market
首尔广藏市场

Gwangjang Market
首尔广藏市场

Aurora LED of Inspire
仁川 Inspire 极光道

Aurora LED of Inspire
仁川 Inspire 极光道

观光景点：

 沿柳川运河乘船 - 位在福冈南部的柳川是广为人知的「水乡之町」，市区内遍布着江户时
代挖掘出的如网状的护城河。观光是探索这座历史古镇的绝佳方式。在这里，驾驶船只的方
式与威尼斯的贡多拉或牛津、剑桥的方头平底船大同小异。这些观光船的日文名称是
"donkobune"。船夫用竹竿撑着又长又窄的小船在运河中前进，一边介绍这个城镇伟大的历
史，一边吟唱当地诗人北原白秋创作的诗歌。

 天神商圈 - 位于福冈市中心，是福冈市最受欢迎的购物区，也是在地人和游客必去的地方
。这里有许多知名的百货公司，如PARCO、大丸百货、三越百货、岩田屋和SOLARIA STAGE
等，以及长长的天神地下街。不管您是要寻找低价或高价的商品，这里都能满足您的需求，
这里拥有各种品牌和商品，适合不同年龄层的人们购物补货。

 太宰府天满宫 - 是日本祭祀学问之神菅原道真的神社，共有数百座，分布于日本各地。其
中有两座为日本天满宫的总本社，分别是：京都的北野天满宫和福冈的太宰府天满宫，后者
耸立在菅原道真的墓地上方。太宰府天满宫雄伟壮丽，社内数千梅树环绕，更添亮丽色彩。

日本九州 - 福冈

 水前寺成趣园 - 这座位于熊本城东南面的庭园，由1632年成为熊本藩第一代细川氏藩主的
细川忠利(1586-1641)创建。17世纪30年代，他在这里建造了一座名为“水前寺”的寺庙和一
间茶室。水前寺“成趣园”是一座围绕池塘而建的回游式庭园，为国家指定名胜史迹。

 熊本城 - 是一座位于九州熊本县熊本市中央区的山顶日式城堡。占地广大且防守极为严密
。城堡的高塔（天守阁）为一座建于 1960 年的混凝土重建建筑物，但原城堡的数栋附属木
造建筑物则维持原样。熊本城与姬路城、松本城并列为日本三大城。城堡建筑群中有十三种
结构已被指定为重要文化财。熊本城在 2013 年的「Trip Advisor 排名」，于日本境内「您希
望再次造访的城堡」中名列第一。

熊本

 景福宫 - 是李朝（1392-1910年）时期首尔的五大宫之一，也是李氏王朝的正宫，具有500
年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂（1392-1398年在位）于1395年将原来高丽的首
都迁移时建造的新王朝的宫殿。

 南山谷韩屋村 - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场等
建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内，首先映入眼帘的便是莲花池青鹤池和
泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行，即可欣赏到原本分布于首尔各地，后迁移至此的韩屋
，通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

 首尔广藏市场 - 成立于1905年，是韩国最早的常设市场。 成立时交易供需还是比较原始的
，交易手段也比较单调， 主要交易商品有农产品、薪炭等，从加平、纛岛、利川、铁原等
地用牛马车运送，市场规模十分小。现在的商品有绸缎、棉麻布、纺织品、女装、窗帘、寝
具、手艺、螺钿漆器、厨房用品、进口商品、蔬菜水果、干鱼类、祭祀用品、海鲜、精肉等
，已成为大规模的综合市场。而市场最热闹的地方是东门，北2门，南1门交汇形成的小吃区
，受到男女老少的欢迎。如今，广藏市场被指定为世界旅游路线，成为到旅韩外国游客们的
必访景点之一。

 仁川 Inspire 极光道 - 一个前所未有的新型数字空间。极光道是一条沉浸式数字娱乐街区
：长达150米的高清LED显示屏直冲云霄，描绘出一幅幅引人入胜的超现实场景，让您沉浸在
似真似幻的另一个世界中。前一秒，您还在蓝天白云下的神秘森林中徜徉，在夕阳西下的大
草原上沐浴，后一秒，您就漂浮在蔚蓝的海洋和浩瀚的太空之中。在这里，想象力栩栩如生
，神秘感扑面而至。解到以前韩国人的生活方式。

韩国 - 首尔

第一天 启程 a 仁川

第二天 抵达仁川 a 福冈 b 熊本
(机上用餐/午/-)

 柳川运河体验
 （一边游船，一边聆听船夫哼唱传统民谣）

 熊本下通商店街

第三天 熊本 b 福冈 (早/午/晚)

 熊本城（外观）

 樱之马场城彩苑
 水前寺成趣园（水前寺公园）

 天神商圈

第四天 福冈 a 仁川 b 首尔 (早/午/晚)

 太宰府天满宫
a 乘搭航班飞往韩国仁川
 仁川 Inspire 极光道

第五天 首尔 (早/午/-)

 穿韩服游景福宫（周二关馆，改为参观德寿宫）

 途经青瓦台
 明洞 + 免税店

第七天 抵达 (机上用餐)

第六天 首尔 b 仁川 a 回程 (早/-/晚)

 益善洞胡同
 广藏市场
 南山谷韩屋村
 土产店

酒店住宿（4 晚）
✓ 熊本三井花园酒店或同级     x 1 晚
✓ 福冈全日空皇冠假日酒店或同级     x 1 晚
✓ 首尔史丹福酒店 / 龙山大使宜必思尚品酒店或同级   x 2 晚

✓ 化妆品总汇   ✓ 人参专卖店  ✓ 护肝宝专卖店

购物店

✓4 早餐 / 4 午餐 / 3 晚餐
风味餐：
★ 柳川鳗鱼定食
★ 日式寿喜锅自助餐
★ 博多日式风味拉面 + 饺子套餐
★ 韩式烤肉自助餐
★ 人参炖鸡汤（米其林推荐）

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

 · 韩国+日本 SOUTH KOREA+JAPAN · 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

JAPAN : +81
SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82
日本                     : +81

South Korea & Japan
 is 1 hour ahead of Malaysia 

韩国和日本标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.80
JPY 100 = MYR 3.10
1000 韩币 = 马币 3.80
100 日元 = 马币 3.10

Voltage - 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW
JAPANESE YEN -  JPY
韩币 - KRW
日元 - JPY

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国和日本都能通行
* Credit cards are used widely in South Korea
& Japan

A330 Boeing 777/748

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By


